
 

 

 

 

 
 SVAZEK OBCÍ V REGIONU KRUŠNÝCH HOR 

   Mostecká 1, Litvínov PSČ 436 01 
 

 

 

 
Zápis z jednání členské schůze SORKH 

 
14.02.2020  Horní Jiřetín  

 

 

Přítomni: Dle prezenční listiny 

 

Program jednání členské schůze SORKH: 

 
 

1. Úvod 
2. Schválení programu jednání 
3. Představení nového generálního ředitele Sev.en Energy – host Ing. Petr Lenc 
4. Žádost o finanční podporu výstavy v zámku Valdštejnů v Litvínově 
5. Informace o podané žádosti 
6. Informace o přezkumu hospodaření za rok 2019 
7. Různé 
8. Závěr 

 

 

 

K bodu č.1 
 

Předseda SORKH David Kádner zahájil jednání v 10.00  hodin 

 

 

 

K bodu č.2 
 

Předseda předložil program jednání a dotázal se, zda chce někdo program doplnit. O programu dal 

hlasovat. 

 

Členská schůze schvaluje program jednání 14.02.2020   

 

Pro: 8  Proti:  0 Zdržel se: 0  

 

Program byl schválen 

 

Ověření provedou: Mgr. Kamila Bláhová, Petr Červenka 

Zapisovatelka: Ing. Petra Fryčková 

 

 

 

 

 

 



K bodu č.3 – Představení nového generálního ředitele Seven Energy 
 

Předseda předal slovo ing. Petru Lenncovi, generálnímu řediteli Severní energetické, a.s.  

 

Petr Lenc představil záměry skupiny Sev.en Energy s rekultivací krajiny po ukončení těžby hnědého 

uhlí. Požádal také všechny přítomné starosty o součinnost při plánování a realizaci všech opatření 

týkajících se stabilizace regionu v období po ukončení těžby. Ujistil starosty, že spolupráci s nimi 

považuje za zásadní. Upozornil také na význam nadcházejícího období, kdy je nutné naplánovat a 

připravovat restrukturalizaci regionu tak, aby mohla být využívána podpora Evropské unie směřovaná 

do regionů zasažených útlumem těžby uhlí.  

Starosty zajímala především budoucnost jezera ČSA, období ukončení těžby v lomu ČSA a zahájení 

hydrologické rekultivace a v neposlední řadě také podíl obcí na údržbě zrekultivovaných ploch po 

ukončení rekultivací a jejich předání následným uživatelům. 

Od roku 2014 Severní energetická přispívá Svazku obcí v regionu Krušných hor na její činnost, 

především na projekty v oblastech vzdělání, sociální péče, zdravotnictví, kultury, propagace regionu, 

požární ochrany a ochrany životního prostředí. Na letošní rok podpoří SORKH částkou 500 tisíc 

korun. 

 

Usnesení č.1/2020 

 

Členská schůze po projednání schvaluje darovací smlouvu se Severní energetickou, a.s. ve výši 

500 000,- Kč a pověřuje předsedu Davida Kádnera jejím podpisem. 
 

 Pro: 8  Proti:  0 Zdržel se: 0  

 

Návrh byl přijat 

  

K bodu č.4 – Žádost o finanční podporu výstavy v zámku Valdštejnů v Litvínově  

 

Starostka Litvínova Mgr. Kamila Bláhová předložila žádost o finanční podporu výstavy v zámku 

Valdštejnů v Litvínově (viz příloha č. 1)  

 

Usnesení č.2/2020 

 

Členská schůze po projednání schvaluje finanční podporu výstavy v zámku Valdštejnů v Litvínově ve 

výši 90 000,- Kč. 

  

Pro: 8  Proti:  0 Zdržel se: 0  

 

Návrh byl přijat 

 

Usnesení č.3/2020 

 

Členská schůze po projednání schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2020 na finanční podporu výstavy 

v zámku Valdštejnů v Litvínově ve výši 90 000,- Kč. 

  

Pro: 8  Proti:  0 Zdržel se: 0  

 

Návrh byl přijat 

 

 

 

 

 

 

 

 



K bodu č.5 – Informace o podané žádosti 

 

Předseda David Kádner podal informace o žádosti na projekt „Posílení strategického řízení 

Svazku obcí v regionu Krušných hor“. Žádost byla zamítnuta, ale svazek se bude i nadále 

ucházet o další projekty z Evropské unie.  

 

 
 

K bodu č.6 – Informace o přezkumu hospodaření za rok 2019 

 

Předseda David Kádner podal informace o přezkumu hospodaření za rok 2019 s výsledkem 

kontroly bez chyb a nedostatků.  

 

 

 

K bodu č.7 – Různé 

 

Předseda David Kádner požádal všechny přítomné o kontakty na zpracovatele žádostí na 

projekty z EU. 

 

Vzhledem ke změně ředitelky v ZŠ a MŠ Hora Svaté Kateřiny je nutné přijmout nové 

usnesení o zástupci SORKH v řídícím výboru projektu „Místní akční plán rozvoje vzdělávání 

II pro ORP Litvínov“ neboť v usnesení č. 22/2018 ze dne 17.10.2018 byla jmenovitě uvedena 

bývalá ředitelka Mgr. Jitka Nováková.  

 

  
Usnesení č.4/2020 

 

Členská schůze  schvaluje zástupce SORKH v řídícím výboru projektu „Místní akční plán rozvoje 

vzdělávání II pro ORP Litvínov“ ředitelku ZŠ a MŠ Hora Svaté Kateřiny a ukládá Ing. Petře Fryčkové 

o usnesení SORKH informovat  Ing. Kamilu Fridirichovou,  ředitelku MAS Naděje, o.p.s.. 

 
 

 

 

Členská schůze byla ukončena ve 12,00 hod. 

 

 

 

Zapsala:  Ing. P.Fryčková 

 

Schválil:  

 

Mgr. Kamila Bláhová 

 

Petr Červenka 

 

 

 

 

 

 

        ____________________________  

David Kádner – předseda  SORKH 

           

 


